
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 6/2016 (197)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 13. září 2016 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Dosoudilová Jana, MgA.; Gál Robert, Ing. Ph.D.; 

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Chromčák David;  

Illík Rostislav, dr ak. soch.; Janáčková Adéla; Jílková Petra, Bc. DiS; Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; 

Kozák Vratislav, doc. Ing. Ph.D.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Lapková Dora, Ing.;  

Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.; Mauer Pavel, JUDr.;  

Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Nikischerová Denisa; Pavelka Tomáš, Bc.; Pekař Libor, Ing. Ph.D.;  

Podzimek Ondřej, ak. soch; Rak Jakub, Ing.; Sedlačík Michal, doc. Ing. Ph.D;  

Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Ševčík Jakub, Ing.;  

Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.; Šnédar Libor, JUDr. Ph.D.; Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA 

Celkem přítomno: 29 členů AS UTB (z 36) 

Omluveni: Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; Košťál Jindřich, Bc.; Křemen Filip, Ing.; Liznová Adéla, DiS.; 

Müllerová Hana; Valášková Eliška; Velešíková Denisa, Bc.; 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Dr. Ing. Drahomíra Pavelková;  

prof. Ing. Roman Prokop, CSc.; doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D.; RNDr. Alexander Černý;  

Mgr. Lenka Drábková, Ph.D. 

Přizvané osoby: Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D.;  doc. Ing. Josef Kubík, CSc. 

Předběžný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 196. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

6. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu "Statut UTB". 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Volební řád AS UTB". 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Jednací řád AS UTB". 

9. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu "Studijní a zkušební řád UTB". 

10. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu "Stipendijní řád UTB". 

11. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu "Disciplinární řád pro studenty UTB". 

12. Projednání podnětu doc. Kubíka. 

13. Různé 

 

Upravený program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 196. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

6. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu "Statut UTB". 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Volební řád AS UTB". 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu "Jednací řád AS UTB". 

9. Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů 

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce. 

10. Projednání podnětu doc. Kubíka. 

11. Různé 
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Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková. 

 Přivítala účastníky na prvním zasedání AS UTB v akademickém roce 2016/17. 

 Blahopřála členům AS UTB Bc. Petře Jílkové, DiS. a Bc. Tomáši Pavelkovi k úspěšnému 

ukončení bakalářského studia a k zápisu do magisterského studijního programu. 

 Požádala o kontrolu údajů o zástupcích fakult v AS UTB na webu - požadavky na opravu  

a doplnění zaslat Ing. Macháčkové co nejdříve. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 196 

K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 197/1: 

ASUTB schválil zápis AS UTB č. 196 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       29 

Proti:       0 
Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 197/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 196 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Ing. Macháčková připomněla usnesení AS UTB č. 196/4 a uvedla, že s obdobnými usneseními  

se připojila většina akademických senátů veřejných vysokých škol. Situace s financováním veřejných 

vysokých škol (VVŠ) se řeší, rozpočet VVŠ pro rok 2016 bude dorovnán o částku 260 mil. Kč. 

Ministryně chce směřovat prostředky do mzdové oblasti.  

Ad 3) Projednání programu zasedání  

Rektor prof. Sáha požádal o změnu předběžného programu zasedání – body 9, 10, 11 vypustit (vnitřní 

předpisy, které se měly projednávat v těchto bodech, budou ještě procházet kontrolou děkanů), nově 

zařadit bod „Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů  

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce“. 

K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 197/2: 

AS UTB schválil změnu předběžného programu zasedání č. 197 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 196. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

6. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Volební řád AS UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád AS UTB“. 

9. Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů 

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce. 

10. Projednání podnětu doc. Kubíka. 

11. Různé. 

Hlasování: 

 

Pro:       27 

Proti:       1 

Zdržel se:    1 
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Usnesení AS UTB č. 197/2: 

AS UTB schválil změnu předběžného programu zasedání č. 197 na tento program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 196. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

6. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Volební řád AS UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád AS UTB“. 

9. Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů 

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce. 

10. Projednání podnětu doc. Kubíka. 

11. Různé. 

 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Prorektor doc. Sedlařík, prorektor Mgr. Krutil – omluveni. 

Rektor prof. Sáha: 

- Rozpočet VVŠ navýšen o 260 mil. Kč. 

- Podpora projektu Komercializace na UTB ve Zlíně (TAČR). 

- Zlínský kraj zamítl žádost UTB o dotaci na akci Design Week. Důvodem zamítavého 

stanoviska je fakt, že projekt plně spadal do vyhlášeného programu na podporu kulturních 

aktivit a akcí v r. 2016. 

- Zlínský kraj požádal UTB o delegování zástupce do řídícího výboru Integrovaného plánu 

rozvoje území Zlín. Delegován byl doc. Sedlařík. 

- MŠMT poskytlo příspěvek ze státního rozpočtu na r. 2016 dle ukazatele F na projekt Registr 

uměleckých výstupů (1127 tis. Kč). 

- Jmenování Mgr. Vodičky (FMK) do Rady registru uměleckých výstupů. 

- Nabídka spolupráce s Národním vzdělávacím fondem (ředitelka Miroslava Kopicová) při 

realizaci hodnocení jednotlivých vysokých škol. Záležitost řeší prorektorka prof. Pavelková. 

- Rektorovi VUT v Brně, prof. Štěpánovi, bylo zasláno podpůrné stanovisko k aktivitě 

směřující k narovnání financování uměleckých fakulta veřejných VŠ. 

- Jednání s ministryní školství paní Kateřinou Valachovou. 

- Akreditační komise a její rozhodnutí (udělení akreditací, rozšíření akreditace, prodloužení 

platnosti akreditací). 

- MŠMT: Navýšení dotace ze státního rozpočtu na rok 2016 dle ukazatele D na program 

CEEPUS (projekty FT a FLKŘ) na celkových 430 tis. Kč 

- MŠMT požádalo UTB o vyjádření k podání pana Ing. Rudolfa ve věci zneužití jeho identity 

při psaní posudku bakalářské práce bývalého studenta UTB. 

- UTB vystoupila ze sdružení Centrum vizuální komunikace Zlín. 

- Oslavy 25. výročí založení Katedry ochrany životního prostředí Fakulty technologické. 

- V rámci letošní výstavy Figurama byly vyhlášeny ceny za nejlepší umělecká díla. První 

místo a cenu Egona Schieleho získal student FMK Martin Kukal. 

- UTB se připojila ke spolupráci technických vysokých škol v oblasti kvality a přislíbila 

zapojení se do společného centralizovaného rozvojového projektu v této oblasti. 

- Setkání s velvyslankyní Čínské lidové republiky paní Ma Keqing. 
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- Přednáška JUDr. Hodulíka na téma „Nový vysokoškolský zákon“ (seminář bude nabídnut  

i členům AS UTB). 

- Příprava nového Mzdového předpisu UTB (navržená účinnost od 1. 4. 2017). 

Prorektor prof. Prokop: 

- Celoživotní vzdělávání – Asociace univerzit třetího věku (rada AU3V, prezidium asociace, 

valné shromáždění – viz http://www.au3v.org/home/kontakty). 

- Podepsána spolupráce s čínskou Hebei University of Engineering ve vědecké i pedagogické 

oblasti (prorektor prof. Prokop, jako statutární zástupce UTB a děkanka FHS  

doc. Lengálová). 

- Začíná se pracovat s pojmem podnikatelská univerzita – týká se především FaME. 

- Monitorovací zpráva udržitelnosti jednoho z projektů ESF. 

Prorektorka prof. Pavelková: 

- Novela VŠ zákona, schválena nařízení vlády o standardech pro akreditace a o oblastech 

vzdělávání a další prováděcí předpisy – úkolem je zapracovat příslušné změny do vnitřních 

předpisů a norem UTB a fakult. 

- Seminář JUDr. Hodulíka k VŠ zákonu. 

Dr. Pekař se dotázal, zda bude prezentace Dr. Hodulíka k dispozici.  

Prof. Pavelková přislíbila rozeslat všem členům AS UTB. 

- Nové směrnice rektora: SR č. 17/2016 Poplatky za přijímací řízení na akademický rok 

2017/2018 a studium v akademickém roce 2016/2017, SR č. 16/2016 Sociální stipendium 

v akademickém roce 2016/2017, SR č. 15/2016 Ubytovací stipendium v akademickém roce 

2016/2017. 

- Setkání se zástupci technických škol (spolupráce v oblasti hodnocení kvality VŠ). 

Prorektorka doc. Knápková: 

- Veletrh pracovních příležitostí - 1. 11. 2016 na LCFT, příprava ve spolupráci  

se Studentskou unií UTB, přihlášeno cca 40 firem. 

- Přehled studijních programů na UTB vhodných pro studenty s handicapem – na webu. 

Ing. Macháčková vznesla dotaz, zda na UTB jsou studijní programy a obory, kde je 

vyžadováno lékařské potvrzení o zdravotní způsobilosti pro dané studium. Upozornila,  

že povinností studenta bude hlásit také změnu zdravotního stavu.  

Doc. Knápková uvedla, že takové programy budou na FT, problematika se projednává.  

Prof. Pavelková sdělila, že tato problematika bude muset být zakotvena v podmínkách 

přijímacího řízení, informace o požadavcích na zdravotní způsobilost daného studijního 

programu budou ve Stagu. 

- Absolventské stáže na UTB po dobu 2 měsíců, aktuálně pouze 5 účastníků. 

- Projekt ESF Strategická výzva.  

- Centrum podpory studia matematiky na Fakultě aplikované informatiky - viz 

http://www.utb.cz/o-univerzite/centrum-podpory-studia-matematiky-na-fakulte-aplikovane-

1  

Kvestor RNDr. Černý: 

- Odevzdány žádosti o podporu strategického projektu ESF, podány 4 projekty ERDF 

(investiční) a 4 projekty pro rozvoj výzkumně zaměřených studijních programů.  

- Rekonstrukce budovy U2 (výměna oken a celé jižní fasády s asbestem), předání proběhlo  

9. 9. 2016. Uděleno potvrzení o zdravotní nezávadnosti rekonstruovaných prostor. 

Dr. Matýsek se dotázal, zda se na UTB už od září promítne dorovnání rozpočtu VVŠ  

o 260 mil. Kč, které by podle paní ministryně mělo jít do mezd.  

http://www.au3v.org/home/kontakty
http://www.utb.cz/o-univerzite/centrum-podpory-studia-matematiky-na-fakulte-aplikovane-1
http://www.utb.cz/o-univerzite/centrum-podpory-studia-matematiky-na-fakulte-aplikovane-1
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Kvestor RNDr. Černý uvedl, že VVŠ dostaly přidáno pouze část prostředků odebraných 

v minulých letech. Úprava mezd je podmíněna návrhem nového Mzdového předpisu UTB. 

 

Ad 5) Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB – Ing. Macháčková 

připomněla, že složení a pravomoci Rady jsou uvedeny v § 12a zákona.  

§ 12a odst. 3 zákona: 

„Předsedou rady pro vnitřní hodnocení je rektor. Místopředsedu rady jmenuje rektor z akademických 

pracovníků veřejné vysoké školy, kteří jsou profesory nebo docenty dané veřejné vysoké školy. Předseda 

akademického senátu veřejné vysoké školy je členem rady pro vnitřní hodnocení. Ostatní členy rady 

jmenuje rektor; z toho jednu třetinu na návrh vědecké rady a jednu třetinu na návrh akademického 

senátu, z toho je jeden člen rady vždy jmenován z řad studentů dané veřejné vysoké školy. Nejmenuje-

li rektor členem rady toho, kdo byl na jmenování členem rady navržen, je povinen toto navrhovateli 

zdůvodnit. Délku funkčního období místopředsedy a ostatních členů rady pro vnitřní hodnocení může 

stanovit vnitřní předpis veřejné vysoké školy.“. 

Rektor prof. Sáha přednesl návrh na počet 14 členů Rady pro vnitřní hodnocení UTB.  

AS UTB navrhne 4 členy, z nichž jeden bude student. 

Ing. Macháčková požádala členy AS UTB o zaslání návrhů do 27. 9. 2016 spolu se zdůvodněním 

návrhu a souhlasem navrženého. Na příštím zasedání proběhne tajné hlasování. 

Proběhla diskuse: 

- Ing. Macháčková: Je představa jakou kvalifikaci by členové měli mít? 

- Dr. Illík: Jakým způsobem můžeme při výběru motivovat budoucí členy těchto komisí? Na základě 

kvality a dobrovolnosti nebo budou i nějak, třeba finančně ohodnoceni? 

- Dr. Matýsek navrhl zakomponovat členství do úvazku. 

- Doc. Kozák podpořil návrh Dr. Matýska – započtené hodiny, aby se dotyčný mohl věnovat 

práci v komisi s plným nasazením. 

- Prof. Pavelková uvedla možnost jmenovat určitou část komise z externích zástupců (odborníci 

v systémech řízení, znalí prostředí VVŠ). 

- Doc. Sysel nedoporučil členy externisty, raději z akademického prostředí. 

- Rektor prof. Sáha připomněl spolupráci s ostatními univerzitami – stejný systém. 

- Ing. Macháčková doporučila představení navržených kandidátů před hlasováním AS UTB. 

 

AS UTB bude ještě hlasovat o složení celé Rady, viz § 9 odst. 1 písm. f) zákona: 

AS…„dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování a odvolání členů vědecké rady, umělecké rady 

nebo akademické rady veřejné vysoké školy (dále jen „vědecká rada veřejné vysoké školy“), členů rady 

pro vnitřní hodnocení a členů disciplinární komise veřejné vysoké školy,“, 

dále § 105 zákona:  

„Pokud je podle tohoto zákona podmínkou pro jmenování nebo odvolání člena orgánu vysoké školy 

nebo její součásti předchozí souhlas jiného orgánu vysoké školy nebo její součásti, bez tohoto souhlasu 

ke jmenování nebo odvolání nedojde.“ 

 

Ad 6) Projednání návrhu změn vnitřního předpisu „Statut UTB“ 

Návrh předložen 6. 9. 2016, tentýž den také zpřístupněn členům akademické obce UTB na adrese  

http://www.utb.cz/o-univerzite/navrhy-pro-projednani-as-utb  

Zpřístupnění návrhů je podle § 9 odst. 3 zákona: 

 „Návrhy podle odstavce 1 písm. a) až e), g) a i) a podklady k rozhodnutí podle odstavce 1 písm. h)  

je jejich předkladatel povinen nejméně 7 kalendářních dnů před jejich projednáváním zpřístupnit 

členům akademické obce veřejné vysoké školy způsobem umožňujícím dálkový přístup.“ 

http://www.utb.cz/o-univerzite/navrhy-pro-projednani-as-utb
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Rektor prof. Sáha  představil návrh.  

Ing. Macháčková se dotázala, zda Statut bude dán k registraci jako nový předpis, nebo jako změna 

stávajícího vnitřního předpisu a upozornila na nevýhody obou možností.  

Ing. Macháčková požádala předsedu legislativní komise (LK) ak. sochaře Podzimka o svolání zasedání 

LK. 

Návrh postoupen na zasedání LK 20. 9. 2016. 

Ad 7) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Volební řád AS UTB“ 

Návrh předložen a zpřístupněn 6. 9. 2016.  

Ing. Macháčková uvedla změnu v zákoně týkající se vnitřních předpisů veřejné vysoké školy (je nutno 

rozdělit stávající Volební a jednací řád AS UTB do dvou vnitřních předpisů podle § 17 odst. 1 písm. b)  

a c):  

§ 17 odst. 1 zákona: 

„Vnitřními předpisy veřejné vysoké školy jsou  

a) statut veřejné vysoké školy,  

b) volební řád akademického senátu veřejné vysoké školy,  

c) jednací řád akademického senátu veřejné vysoké školy, 

d) vnitřní mzdový předpis, 

e) jednací řád vědecké rady veřejné vysoké školy,  

f) řád výběrového řízení pro obsazování míst akademických pracovníků,  

g) studijní a zkušební řád,  

h) stipendijní řád,  

i) disciplinární řád pro studenty,  

j) pravidla systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního 

hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností veřejné vysoké školy,  

k) další předpisy, pokud tak stanoví statut veřejné vysoké školy.“. 

Předkladatelem Volebního řádu AS UTB je rektor prof. Sáha.  

Předloženým návrhem Volebního řádu AS UTB je část první a druhá současného Volebního a jednacího 

řádu AS UTB, upravená podle platného znění zákona. 

Návrh byl postoupen LK. 

 

Ad 8) Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád AS UTB“ 

Předkladatelkou návrhu je předsedkyně AS UTB Ing. Macháčková, předloženo a zpřístupněno  

6. 9. 2016. 

Předloženým návrhem Jednacího řádu AS UTB je část třetí až šestá současného Volebního a jednacího 

řádu AS UTB, upravená podle platného znění zákona.  

Do Jednacího řádu AS UTB jsou jako přílohy zařazeny Volební řád pro volbu předsedy a místopředsedů 

AS UTB a Volební řád pro volbu kandidáta na jmenování rektorem, protože podle názoru 

předkladatelky se i přes svůj název vztahují k jednání AS UTB. 

Návrh byl postoupen LK. 

Ad 9) Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů 

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce 

Návrh byl předložen a zpřístupněn 6. 9. 2016.  

Rektor prof. Sáha představil předložený dokument. 
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Ing. Macháčková připomněla, že AS UTB se vyjádřil souhlasně k návrhu věcného záměru žádosti  

o akreditaci uvedených doktorských studijních programů na zasedání č. 194 dne 5. 4. 2016. 

Návrh postoupen na zasedání LK 20. 9. 2016. 

Ad 10) Projednání podnětu doc. Kubíka 

Ing. Macháčková uvedla, že podnětem doc. Kubíka pro AS UTB byly dva dopisy, které obdrželi 

předsedkyně AS UTB a předseda komory akademických pracovníků 12. 4. 2016 a 25. 4. 2016  

a se kterými byli neprodleně seznámeni členové AS UTB. Dále připomněla důvody ke stažení bodu 

„Projednání podnětu doc. Kubíka“ z programu zasedání AS UTB č. 195 a 196, uvedené v zápisech  

AS UTB  z dotčených zasedání. 

JUDr. Šnédar vystoupil jako právní zástupce doc. Kubíka s návrhem textu usnesení pro hlasování  

AS UTB. 

Proběhla obsáhlá diskuse, zejména o příslušnosti AS UTB k rozhodování o daném podnětu. Závěrem 

diskuse byl návrh usnesení. 

K hlasování přítomno 23 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 197/3: 

AS UTB schvaluje ukončení projednávání bodu č. 10 zasedání AS UTB č. 197 „Projednání podnětu 

doc. Kubíka“ z důvodu, že AS UTB nepřísluší rozhodování o předloženém podnětu. 

Hlasování: 

Pro:       20 

Proti:       1 

Zdržel se:    2 

Usnesení AS UTB č. 197/3: 

AS UTB schvaluje ukončení projednávání bodu č. 10 zasedání AS UTB č. 197 „Projednání podnětu 

doc. Kubíka“ z důvodu, že AS UTB nepřísluší rozhodování o předloženém podnětu. 

Ad 11) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o jmenování členů Rady Národního akreditačního úřadu, viz 

http://www.msmt.cz/ministerstvo/novinar/vlada-schvalila-radu-narodniho-akreditacniho-uradu 

a o projednávání statutu NAÚ na zasedání legislativní komise RVŠ 9. 9. 2016. 

 Platné znění zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách je na úřední desce UTB, viz 

https://portal.gov.cz/app/zakony/zakon.jsp?page=0&nr=111~2F1998&rpp=15#seznam  

 Ve Sbírce zákonů (částka 107) vyšla nařízení vlády o standardech pro akreditace a o oblastech 

vzdělávání, účinná od 1. 9. 2016. 

 Informace Ing. Hnátkové, koordinátorky v Evropské Radě pro doktorandy a mladé vědecké 

pracovníky (EURODOC) za ČR:  

- Při působení v EURODOC se stala členkou externího poradního panelu - Member  

of External Advisory Panel (EAP) v rámci H2020 - Akce Marie Skłodowska-Curie (MSCA), 

projektu SAF21, který poběží do roku 2018. V rámci poradního panelu se bude podílet  

na zlepšování doktorandského vzdělávání, tj. posilování odborného růstu začínajících 

výzkumných pracovníků, zejména studentů doktorských studijních programů. 

 Informace Ing. Papeže, zástupce UTB ve Studentské komoře RVŠ – nosná témata, kterých se 

týkala jednání Předsednictva SK RVŠ:   

- Financování VŠ. 

- Doktorské studium (stipendia, soc. benefity) + problematika vědy a výzkumu. 

http://www.msmt.cz/ministerstvo/novinar/vlada-schvalila-radu-narodniho-akreditacniho-uradu
https://portal.gov.cz/app/zakony/zakon.jsp?page=0&nr=111~2F1998&rpp=15#seznam
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- 17. listopad (název svátku). 

K těmto tématům proběhlo několik schůzek a debat s partnery, hledání konsensu pro možnou změnu 

- 2. zasedání předsednictva (vnitřní chod komory, příprava dokumentů, jednání s partnery, 

organizace Doktorandi 2.0, výjezdní zasedání). 

- 1 zasedání na Ministerstvu vnitra - nabídka možnosti potvrzení o studium v rámci Czech 

point. 

- Setkání s ministryní Valachovou /MŠMT/ - 17. listopad, organizace.  

- SK RVŠ, financování VŠ (pedagogická činnost), finance + podpora.  

- Setkání s prof. Labíkem (předseda Rady NAÚ), diskuze s Josefem Fontanou (student, člen 

Rady NAÚ) o zapojení studentů do hodnotitelských komisí NAÚ.  

- Ministerstvo financí – ministr Babiš - jednání ohledně svátku 17. listopadu a financování 
DSP (SK RVŠ připraví svou vizi). 

- Fórum Doktorandi 2.0 (Quo Vadis) - 20. - 21. 10. 2016 Zlín - akce se bude konat na půdě 

UTB, prosba o podporu ze strany studentské komory AS UTB, případně studentů 
doktorských programů.  

- Přijata 2 usnesení  - k událostem v Turecku a k financování VŠ.     

- Zvolen nový předseda SK RVŠ - Michal Zima (UK). 

 Ing. Macháčková dále uvedla: 

- Více informací o akci Fórum Doktorandi 2. 0, pořádané SK RVŠ na UTB, viz 

https://www.facebook.com/events/656939774463631/ 

- Doc. Mašek, zástupce FLKŘ ve sněmu RVŠ, ukončil pracovní poměr na UTB.  

Ing. Macháčková požádala AS FLKŘ o návrh nového zástupce, kterého pak bude delegovat  

AS UTB. 

 Dr. Kozáková informovala: 

- Zdařilá akce Centra jazykového vzdělávání pro generaci 50+: Ve dnech 20. – 24. 6. 2016 

proběhl 1. ročník kurzu pro seniory 50+SPOLU A ANGLICKY/ENGLISH TOGETHER 50+, 

viz http://www.utb.cz/fhs/o-fakulte/50-spolu-a-anglicky-english-together-50 

- Aktuálně nabízené kurzy pro studenty UTB: 

A2 - All You Need Is Talk - pro mírně pokročilé 

Vyrovnávací kurz angličtiny pro doktorandy FT 

  Více na http://www.utb.cz/fhs/struktura/celozivotni-vzdelavani-5 

 Dr. Kozáková potvrdila na dotaz prof. Prokopa, že se uvedené kurzy nabízejí v rámci 

celoživotního vzdělávání. 

 Dr. Kozáková vyslovila poděkování vedoucímu ateliéru Grafický design dr Illíkovi za návštěvu 

ateliéru a zajímavou přednášku pro účastníky kurzu 50+. 

 Dr. Horáková pozvala účastníky zasedání k účasti na akci „ZLÍŇÁCI, DĚLÁTE VŠE PRO 

VAŠI POHODLNOU CHŮZI?“, konané ve dnech 19. – 24. 9. 2016. 

 Bc. Jílková, DiS. informovala: 

- Zřízena e-mailová adresa pro lepší komunikaci studentské komory AS UTB (SK AS UTB)   

a studentů skasutb@utb.cz 

- V „Diáři studenta“ vytištěn příspěvek o existenci SK AS UTB. 

Termín příštího zasedání AS UTB dne 4. října 2016 a usnesení o předběžném programu: 

K hlasování přítomno 21 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 197/4: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 4. října 2016 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

https://www.facebook.com/events/656939774463631/
http://www.utb.cz/fhs/o-fakulte/50-spolu-a-anglicky-english-together-50
http://www.utb.cz/fhs/struktura/celozivotni-vzdelavani-5
mailto:skasutb@utb.cz
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1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 197. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

6. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Volební řád AS UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád AS UTB“. 

9. Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů 

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce. 

10. Projednání návrhu „Plán realizace strategického záměru UTB pro rok 2017“. 

11. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       21 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 197/4: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 4. října 2016 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 197. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu AS UTB na členy Rady pro vnitřní hodnocení UTB. 

6. Projednání návrhu změn vnitřního předpisu „Statut UTB“. 

7. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Volební řád AS UTB“. 

8. Projednání návrhu vnitřního předpisu „Jednací řád AS UTB“. 

9. Projednání návrhu směrnic pro přijímací řízení do doktorských studijních programů 

uskutečňovaných na UTB v českém a anglickém jazyce. 

10. Projednání návrhu „Plán realizace strategického záměru UTB pro rok 2017“. 

11. Různé 

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 4. října 2016 od 13,00h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

 

Konec zasedání v 17,25 h. 

Ve Zlíně dne 17. 9. 2016 

Zapsala: T. Kosinová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petra Jílková, DiS. Ing. Alena Macháčková, CSc. 

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 


